
MARTA KIŠ: 

 - Dobro jutro. Pozdravljam predsjednika Skupštine, gradonačelnika, dogradonačelnike  

 i sve prisutne ovdje. 

 Evo mene zapravo zanima, mi često na Odboru za prostorno imamo neke nadogradnje, 

dokupe i vrlo često su oni vezani uz škole i to je ono nekako točkasto i zapravo cijelo vrijeme 

je…  

 Zapravo voljela bih sada ono čuti neku cjelovitu priču što je do sada, jer znamo ono da 

smo i vrtiće i škole prilično unaprijedili, i u kojem smo trenutno stanju sa školama i zapravo 

koji je plan možda pogotovo sa ovim nekim koje su malo i kaskale. Tako da evo pitanje škola. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Evo odgovor će dati zamjenica. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Zamjenica gradonačelnika gospođa Danijela Dolenec. Izvolite gospođo. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Lijep pozdrav svima. Pozdravljam sve prisutne u dvorani.  

 Da nađem zastupnicu. Tu ste. Hvala vam na pitanju. 

 Mi smo u ovom mandatu napravili dosta velike iskorake u onom što ću za potrebe ovako 

kratkog odgovora nazvati škologradnjom jer imamo u potpunosti realizirano ni manje ni više 

nego osamnaest projekata koji se tiču škola a koji su ili obnove nakon potresa, ili dogradnja 

postojećih škola ili izgradnja novih objekata. Dakle, ni manje ni više nego osamnaest.  

I kada se tome dodaju oni svi projekti koji su sada u tijeku, dakle izgradnje koje se trenutno 

provode, mi govorimo o investicijama od oko 300 milijuna eura u mandatu ove Uprave.  

Ne da to nije sve nego smo zapravo tek na početku u onom smislu u kojem postoji jasan i 

potreban cilj a to je da prije svega osnovne škole u Gradu Zagrebu pređu u jednu smjenu.  

To je i nacionalni cilj ali je sigurno i cilj koji je posebno važan za velike urbane sredine i za 

glavni grad kao što je Grad Zagreb. Negdje u doglednoj budućnosti bilo bi dobro i da naši 

srednjoškolci također imaju svoje školske zgrade na raspolaganju, da ne moraju izaći 13:50 h 

nego da mogu provoditi svoje društvene aktivnosti, sportske, hobije itd. u školama.  

U tom smislu je veliki, veliki posao pred Gradom Zagrebom. To je što se tiče izgradnje škola 

za jednosmjensku nastavu, dio Nacionalnog plana oporavka i otpornosti kojeg je Vlada usvojila 

2021. ali na žalost za koji program je natječaj izašao tek 2023. tako da smo dosta dugo čekali 

za samu natječajnu dokumentaciju.  

Sada imamo za šesnaest projekata škola suglasnosti za europska sredstva, a ukupno će biti 

potrebno dograditi i izgraditi preko trideset objekata u Gradu Zagrebu u narednih neki broj 

godina. Rekla bih da je realno tri do pet godina da bismo mogli doista govoriti o jednosmjenskoj 

nastavi a koja je preduvjet… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …za niz ciljeva koji su nam važni za osnovne škole u smislu njihove kvalitete. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Vrijeme je isteklo.  

 Nije bilo zahtjeva za dodatnim objašnjenjem. Koliko vidim nije. 

 Stoga pozivam zastupnicu Ivu Ivšić da postavi svoje pitanje.  



 Dakle, ja svaki put spomenem da se elektronički ne vidi da li je neko tražio dodatno 

objašnjenje čisto da nam svima uđe pod kožu što se kaže takav način funkcioniranja. Izvolite. 
 


